

Statistics
CanadaStatistique
Canada

service bulletin

bulletin de service

Construction
price
statistics

For further information write to Capital Expenditures Prices Section,
Ottawa, K1A 0V5, Phone (613) 996-2565

Statistiques
des prix
dans la construction

Pour de plus amples renseignements prière de vous adresser à la Section
des prix des immobilisations, Ottawa, K1A 0V5, ou composer (613) 996-2565

Vol. 3, No. 1

CHEMICAL AND MINERAL PROCESS
PLANT PRICE INDEXES

(1971=100)

In this issue, the Chemical and Mineral Process Plant Price Indexes are given for the first and second quarters of 1973. In the first quarter the total index rose 2.0 per cent, and the components changed as follows: machinery, equipment and supports, increased 2.0 per cent; field erection 1.3 per cent; buildings, 2.3 per cent; engineering, design and administration, 1.6 per cent. In the second quarter the increases were as follows: total index, 1.8 per cent; machinery, equipment and supports index, 1.3 per cent; field erection index, 2.7 per cent; buildings, 3.3 per cent; engineering, design and administration index; 1.4 per cent.

The reference paper for the Chemical and Mineral Process Plant Price Indexes is Construction Price Statistics, Service Bulletin 62-006, Vol. 2, No. 7.

INDICES DE PRIX DES INSTALLATIONS DE TRAITEMENT
DES PRODUITS CHIMIQUES ET MINÉRAUX

(1971=100)

On trouvera ici les indices de prix concernant les installations de traitement des produits chimiques et minéraux pour les premier et second trimestres 1973. Au premier trimestre, l'indice total a augmenté de 2.0 %, l'indice des machines, matériel et supports de 2.0 %, l'indice de montage sur le chantier de 1.3 %, celui des bâtiments de 2.3 % et celui des études de génie et de conception et de l'administration de 1.6 %. Au deuxième trimestre les augmentations se présentaient comme suit: indice total: 1.8 %, machines, matériel et supports: 1.3 %; montage sur le chantier: 2.7 %; bâtiments: 3.3 %; études de génie et de conception et administration: 1.4 %.

La source de référence pour les indices de prix des installations de traitement des produits chimiques et minéraux est le bulletin de service Statistique des prix dans la construction (n° 62-006, vol. 2, n° 7 au catalogue de Statistique Canada).

February - 1974 - Février
5-4305-504

REGIONAL OFFICES — St. Johns • Halifax • Montréal • Ottawa • Toronto • Winnipeg • Edmonton • Vancouver — BUREAUX RÉGIONAUX



STATISTICS CANADA LIBRARY
BIBLIOTHÈQUE STATISTIQUE CANADA



1010735743